
Ordinær generalforsamling for Peder Hesselsvejs Vejlaug (PHV) 
 
Dato: Mandag d. 23. maj 2022 
Sted: Olsens Plads 
 
Deltagende husstande: 
Grøn = Til stede (23). Blank = Ikke til stede (11). 

17pe PH1 17pm PH15 17uh PH16 17pr PH32 17qh PH46 

17pf PH3 17pn PH17 17oø PH20 17qa PH34 17qi PH48 

17pg PH5 17uc PH6 17pa PH22 17qb PH36 17ql PH50 

17ph PH7  17ud PH8 17pb PH24 17qc PH38 17qm PH52 

17pi PH9 17ue PH10 17pc PH26 17qd PH40 17qn PH54 

17pk PH11 17uf PH12 17po PH28 17qf PH42 17qo PH56 

17pl PH13 17ug PH14 17pp PH30 17qg PH44   
 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent. 
2. Valg af referent. 
3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 
4. Fremlæggelse af årsregnskab til godkendelse. 
5. Behandling af indkomne forslag. 

a. Bestyrelsen foreslår, at vi laver en ordning, hvor vi på skift vedligeholder og 

luger vej bedene på Peder Hesselsvej. Det tager ikke lang tid, hvis vi gør det 

løbende hen over året, og så skal vi ikke bruge tid til det på GGMs arbejdsdage. 

Kan vi sammen finde på et system eller skal Vejlauget komme med et forslag? 

Vi kan f.eks. lave et system, hvor det er 2-3 huse, der på skift eller i turnus er 

ansvarlige for ét bed per år. Lad os tale om det på mødet. 
6. Fremlæggelse af budget for næste regnskabsår, herunder fastsættelse af kontingent. 

a. Budget. 
b. Bestyrelsen foreslår, at kontingent for 2023 sættes til kr. 200,- jf. budget. 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant. 
a. Bestyrelsen er jf. vedtægternes § 6 valgt for en periode på 2 år, og to medlemmer er 

på valg i lige år. Formand Andreas Rye er flyttet og Ole K. Nielsen ønsker ikke at 
genopstille. Lars Fischer ønsker at genopstille. Der skal således vælges to nye 
medlemmer til Vejlaugets bestyrelse. 

8. Valg af revisor og suppleant. 
a. Jf. vedtægternes § 8 er revisor valgt i 2 år og på valg i lige år. 

9. Eventuelt. 
 
Referat:  
 

1. Dirigent: Lars PH40. 
Lars orienterede om Vejlaugets formål og fortalte, at der er sket ændringer i lovgrundlaget 
for vedligehold og drift af private fællesveje. 
1. maj 2022 trådte der en lovændring i kraft, som gør det muligt, at kommunerne igen må 
varetage vintervedligeholdelses- og renholdelsesopgaver på de private fællesveje.  
Se https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2022/480 - paragraf 83a. 
Det vil sige, at Gladsaxe Kommune (GK) kan/må udføre snerydning og glatføre-
bekæmpelse efter aftale med grundejerne. Vi afventer, at GK orienterer os om, at de gerne 
vil gøre det, således at vi ikke selv skal indgå aftale med en snerydnings-entreprenør, som 
det har været tilfældet de sidste par år. Vi afventer også information om GK kan/må 
varetage alm. vedligehold, fejning og reparation. Disse forhold gør, at Vejlaugets formål og 
berettigelse er noget usikker for tiden. 

https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2022/480


2. Referent: Lars PH40. 
 

3. Den afgåede formand Andreas (som er flyttet fra PH5) aflagde en kort beretning. 
Der er ikke sket så meget. Snerydningsaftalen er blevet opfyldt, og der er kun ryddet sne få 
gange i perioden. Brøndene for enden af tagnedløbs renderne er blevet renset af et hold 
frivillige. Vi afprøvede en prof. dæksel-åbner (udlånt af Allan PH22). Vi indkøber en 
lignende dæksel-åbner. 
 

4. Den afgåede formand fremlagde regnskab for 2021. Regnskabet er udsendt i forbindelse 
med indkaldelsen til GF. Regnskabet blev godkendt. 
 

5. Behandling af indkomne forslag. 
a. Bestyrelsen foreslår, at vi på skift vedligeholder og luger vej bedene på Peder 

Hesselsvej. Der var en kort debat. Det blev bl.a. foreslået, at man bare tildeler 

de enkelte vej bede til bestemte husstande. Vejlaugets bestyrelse fik til opgave 

at komme med et forslag, som kan afprøves i praksis. 
  

6. Fremlæggelse af budget for næste regnskabsår, herunder fastsættelse af kontingent. 
a. Budget for 2022 (snesæson 2022/23) blev fremlagt. Budgettet var desværre ikke 

blevet udsendt med indkaldelsen. Det udsendes sammen med dette referat. 
Forslag til budget blev godkendt. 

b. Bestyrelsen foreslog at kontingent for 2022 sættes til 200 kr. 
Dette er vurderet ud fra budgetforslaget. Kontingent på 200 kr. blev vedtaget. 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant.  
a. Der blev valgt to nye bestyrelsesmedlemmer. Det er Philip PH5 og Jakob PH46. 

Lars PH40 fortsætter i bestyrelsen. Christina PH7 fortsætter som suppleant. 
  

8. Valg af revisor og revisorsuppleant.  
a. Kim (PH13) fortsætter som revisor. Der er ikke valgt en revisorsuppleant. 

 
9. Eventuelt 

Der var ingen punkter til Eventuelt. 
 
Dirigenten takkede for god ro og orden. Tak for et flot fremmøde. Tak til Andreas og Ole for 
indsatsen i Vejlauget. 
 
 
 


